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Over   : De verordening leerlingenvervoer en de voortgang IHP  

 
Met betrekking tot de verordening leerlingenvervoer en de voortgang IHP (commissie Zorg, 
Welzijn & Samenleving, agendapunten 9/10 en 11/12) 

6. Bij de behandeling van de verordening leerlingenvervoer werd zowel vanuit de inspreker 
(dhr. Vroegindewei, van de scholen waar de leerlingen naar toe vervoerd worden) als vanuit 
de gemeente verteld over pogingen om Auris (school voor doven/slechthorenden) in 
Hilversum te houden. Een uitdaging daar zouden de plannen van de school zijn om naar 
Amersfoort te verhuizen, maar er werd de ambitie uitgesproken deze school in Hilversum te 
houden (dat scheelt weer veel vervoer, beter voor de kinderen). Bij de voortgang IHP 
konden we op pagina 9 van de voortgangsrapportage lezen dat Auris niet in het IHP is 
opgenomen en dat Auris in de nabije toekomst mogelijk niet meer in lokalen van de 
Hummelingschool kan zitten.  

Mijn vraag is hoe het College hier als geheel naar kijkt: wil men Auris wel gaan opnemen in 
het IHP, is er dan reëel zicht op een locatie zoals dhr. Vroegindewei suggereerde en hebben 
we een idee over de middelen die daarmee gemoeid zijn?  

Heeft het gebrek aan plek bij de Hummelingschool wellicht ook invloed op de wens die er bij 
Auris kennelijk is om naar Amersfoort te gaan?  

Veel dank weer voor alle moeite,  

Joep Meddens 

SP Hilversum 

Antwoord-penvoerder is Nina van Dijk 06-34519310 

De SP heeft technische vragen gesteld over agendapunt ‘De verordening leerlingenvervoer en de 
voortgang IHP’ van de commissie van d.d. 15 januari 2025. De vragen en de antwoorden daarop 
vindt u hieronder). 
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idee over de middelen die daarmee gemoeid zijn?  
Heeft het gebrek aan plek bij de Hummelingschool wellicht ook invloed op de wens die er bij Auris 
kennelijk is om naar Amersfoort te gaan?  
 
 
Auris geeft als cluster 2 speciaal onderwijsinstelling hulp aan iedereen die moeite heeft met horen, 
spreken of taal verspreid over verschillende locaties in Nederland. Auris Taalkring Hilversum is een 
school voor leerlingen in de groepen 1 tot en met 4. Het betreft onderwijs aan leerlingen met een 
taalontwikkelingsstoornis en aan slechthorende leerlingen. Op andere locaties in ons land biedt 
Auris andere diensten, in Amersfoort is er bijvoorbeeld een school voor leerlingen van 4 tot 13 jaar 



en wordt er ambulante ondersteuning geboden voor leerlingen in het regulier onderwijs. De 
invloed van de gemeente op de locatie waar een school zich huisvest of waar bepaalde 
ondersteuning wordt geboden, bijvoorbeeld Hilversum of Amersfoort, is beperkt. Wel kan de 
ondersteuning die onze inwoners nodig hebben elders in het land, bijvoorbeeld alleen in 
Amersfoort, voor handen zijn. Soms vraagt dit inzet van leerlingenvervoer. Het 
onderwijshuisvestingsvraagstuk in Hilversum zoals beschreven in de voorgangsrapportage IHP 
staat hier los van. 
 
De taken en verantwoordelijkheden van gemeente en schoolbestuur m.b.t. onderwijshuisvesting 
zijn wettelijk bepaald. De gemeente heeft een zorgplicht om te voorzien in voldoende en adequate 
huisvesting voor het onderwijs. Dit geldt ook voor Auris Taalkring in Hilversum. De gemeente 
Hilversum gebruikt 70 gebouwen voor onderwijshuisvesting. 57 gebouwen zijn in eigendom van de 
gemeente en 13 gebouwen worden gehuurd van diverse partijen. In het Integraal Huisvestingsplan 
Onderwijshuisvesting staan de onderwijsgebouwen in Hilversum die worden aangepakt. Zo 
worden constructiefouten hersteld, worden scholen gerenoveerd, worden er nieuwe scholen 
gebouwd en worden gymzalen aangepakt.  
 
Auris de Taalkring is gehuisvest in de Willem Bontekoestraat 32 in Hilversum. Dit gebouw is geen 
gemeentelijk bezit, maar wordt aangehuurd ten behoeve van onderwijshuisvesting voor deze 
school. Dit gebouw is destijds in overleg met de huidige verhuurder specifiek gebouwd voor dit 
type onderwijs. De naastgelegen school op Peter Planciusplein 12 in Hilversum betreft de 
Hummelingschool. De Willem Bontekoestraat 32 is qua capaciteit ontoereikend door groei van 
Auris, terwijl in de Peter Planciusplein 12 enige overcapaciteit is. Er wordt door Auris gebruik 
gemaakt van de beschikbare capaciteit in de Hummelingschool. Op dit moment is Auris door 
samenwerking met de Hummelingschool voorzien in huisvesting, maar het is dus geen duurzame 
oplossing voor de school. Prognoses voor het speciaal onderwijs zijn (nog) moeilijker 
voorspelbaarder dan voor het reguliere onderwijs, de kinderen ontvangen een 
toelaatbaarheidsverklaring en de populatie is niet wijk- of stadgebonden. Daarbij heeft Auris de 
wens om hun samenwerking met de Nederlandse Stichting voor het Dove en Slechthorende Kind 
die een vorm van peuteropvang biedt en tevens gebruikmaakt van ruimte op de Willem 
Bontekoestraat 32 voort te zetten. Huisvesting van kinderopvang valt niet onder de gemeentelijke 
verantwoordelijkheid ten behoeve van onderwijshuisvesting.  
 
Schoolbesturen kunnen jaarlijks onderwijshuisvestingsaanvragen bij de gemeente indienen. Voor 
kalenderjaar 2024 heeft Auris een aanvraag voor uitbreiding bij de gemeente ingediend. Door het 
college van B&W is eind 2023 uitbreiding toegekend op basis van leerlingenaantal en 
leerlingenprognose. De school kwam in aanmerking voor uitbreiding. Er is toen in overleg met 
schoolbestuur besloten om te onderzoeken of medegebruik of verhuizing naar een bestaand 
gebouw in Hilversum mogelijk is. Verplaatsing naar de Hilversumse Meent op de plek waar een 
school is opgeheven per medio 2024 is onderzocht, dit bleek na verkenning niet toereikend. 
Momenteel worden andere opties in beeld gebracht. De kosten hangen af van de oplossing die 
wordt gekozen. 
 
De wens om Auris Hilversum te verplaatsen naar Amersfoort wordt niet herkend door 
schoolbestuur of gemeente en is geen onderwerp van gesprek geweest in contact tussen 
gemeente en deze school m.b.t. onderwijshuisvesting. Na ontvangst van deze schriftelijke vragen 
is (opnieuw) contact gelegd met de school om dit signaal te verifiëren. Uit dit contact blijkt ook dat 
er geen wens is tot verplaatsing van de locatie Auris Hilversum naar Amersfoort. Wel is er de wens 
om te komen tot een duurzame oplossing voor Auris locatie Hilversum en wordt de mening 
gedeeld dat daaraan samen met de gemeente wordt gewerkt. Er is door Auris ook geen wens 
kenbaar gemaakt om diensten die nu alleen worden aangeboden in Amersfoort te verplaatsen 
naar Hilversum. 



 


